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Protokół Nr 17/16 
 

              z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno, odbytego w dniu 9 

listopada 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Posiedzenie trwało od godz. 9 do godz. 13.30. 

W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, udział wzięli: 

1. Marian Okraj  - przewodniczący 

2. Jerzy Kwiecień  - członek 

3. Kazimierz Ziółkowski - członek 

4. Tomasz Pasternak - członek 

Ponadto w posiedzeniu (w części obrad) uczestniczyli: Pan Piotr Bębas – sekretarz 

gminy, Pan Sebastian Kiciński – podinspektor ds. przygotowania i realizacji 

projektów. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Kontrola udzielania dotacji z budżetu gminy organizacjom pożytku 

publicznego. 

3. Kontrola rozliczenia inwestycji w roku 2016. 

 

Do punktu 1-go. 

 

              Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji – radny Marian Okraj. 

 

Do punktu 2-go. 

 

              Na terenie gminy działa 7 stowarzyszeń, w tym 3 Ochotnicze Straże Pożarne. 

Do Urzędu Gminy w Gnojnie nie wpłynął żaden wniosek o udzielenie dotacji z 

budżetu dla tych organizacji. 

 

Do punktu 3-go. 

 

             Komisja podczas analizy tematu szczególną uwagę zwróciła na przebudowę i 

remonty dróg gminnych.  

Z przedłożonej informacji przez pana podinspektora wynika, że w roku 2016 

wykonano 10 odcinków dróg, natomiast 3 odcinki są w trakcie realizacji. 

Komisja pozytywnie oceniła wykonane inwestycje, za wyjątkiem drogi łączącej 

miejscowości Pożogi i Poręba.  
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Członkowie obecni na posiedzeniu uważają, że popełniono błąd podczas 

projektowania drogi, ponieważ przebudowany odcinek nie rozwiązuje problemów 

przejezdności i połączenia dwóch miejscowości. 

W związku z tym Komisja wnosi o przeprowadzenie analizy problemu i 

doprowadzenie do takiego stanu, aby ta droga była przejezdna na całym odcinku. 

Wpłynie to na poprawę standardu życia mieszkańców Pożóg i Poręby oraz wszystkich 

użytkowników wymienionej drogi. 

Ponieważ część zadań jest w trakcie wykonania – Komisja nie dokonała rozliczenia 

inwestycji realizowanych w roku 2016.                            

                

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

 

                                                                                               Przewodniczący Komisji: 

                                                                                                         Marian Okraj 

 


